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The environmental situation in the region affects the living conditions of the population in the region. Specially Protected 
Areas (PAs) contribute to the preservation of biodiversity and maintenance of ecological safety. All protected areas should be 
integrated into the overall system and are integrated into the structure of the region. Regional system of protected areas of the 
Arkhangelsk region has not sufficient representation, so it needs a competent spatial socio-economic organization. In 2012, the 
Government of the Arkhangelsk region has developed the socio-economic development strategy for the area. As a key strategic 
goal of playing quality of life and health, by improving the quality of the environment. To achieve this goal it is necessary to 
«modernization» the regional system of protected areas of the Arkhangelsk region and improve the efficiency of its management.
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В современных условиях требуется не только соизмерять произведенные затраты с полученными доходами, но 
и вести активный поиск действенного использования каждого вложенного рубля в деятельность организации. В связи 
с этим особую актуальность приобретает концепция учетно-аналитической системы на предприятии. Конкурентная 
борьба приводит компании к новым рискам, в связи с чем, повышаются требования к качеству управления. Оценка 
рисков в современной многоуровневой системе управления осуществляется в отрыве от учетно-аналитической систе-
мы, которая не отвечает поставленным задачам и не обеспечивает процесс управления необходимой информацией. 
Поскольку координацию внутренних управленческих процессов предприятия осуществляет внутренний контроль, 
процесс управления рисками должен обеспечивать определенный для данной организации уровень соотношения воз-
можностей достижения целей и негативных отклонений в результате реализации рисковых событий. Исходя из ха-
рактеристик предприятия, в работе выстроена концепция управления рисками, основанная на реализации стратегии 
развития организации и взаимодействии системы внутреннего контроля и учетно-аналитической информации.
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In modern conditions is required not only tailor made for-spending with the received incomes, but also to actively 
search for efficient use of each ruble invested in the activities of the organization. In this regard, of particular urgency 
is the concept of accounting and analysis system at the enterprise. Competition leads to new risks in connection with 
increased requirements to quality management. Risk assessment in modern multi-level governance system implemented 
in isolation from the accounting and analysis system, which does not meet their stated objectives and does not provide 
the process management with the necessary information. Because coordination of internal management processes of the 
enterprise shall exercise internal control, risk management process consists in providing certain for this enterprise of the 
ratio between opportunities to reach your goals and negative deviations in the result of implementation of risk events. 
Based on the characteristics of the enterprise, the work is structured risk management concept is based on the development 
strategy of the organization and the interaction of systems of internal controls and accounting and analytical information.
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В настоящее время поступления от аренды земельных участков в муниципальный бюджет являются су-
щественными финансовыми потоками, требующими внимания.  При этом возникает необходимость выбора 
правильного метода расчета арендной платы, позволяющего учитывать интересы граждан и юридических лиц 
как арендаторов и муниципалитета как арендодателя. С целью выявления наиболее справедливой для города 


